
ZÁPIS ZE ŽÁKOVSKÉHO PARLAMENTU DNE 21.5.2018 

Přítomni:    22 zástupců, 4 nepřítomni, Mgr. Terezie Kaltounková 

 
Úkoly z minula: 

- Zástupci udělají průzkum mezi svými spolužáky o oblíbenosti jídel, navrhnou, co by jim ve 

školní jídelně chutnalo (s ohledem na finanční limity a spotřební koš) a jaké jídlo jim ve školní 

jídelně nechutná. Na základě šetření domluvíme schůzku s paní Buriánkovou: 

Anketu mezi spolužáky provedli zástupci 5.B,  7.C,  8.B,  6.D a 6.A. Nejvíce dětem ve školní jídelně: 

Chutná: svíčková, kuřecí řízek, špagety, sladká jídla 

Nechutná: znojemská, hrachová kaše, koprovka, rybí filé 

Návrhy na nová jídla: pizza, palačinky, losos, smažený sýr, těstovinový salát 

  

- Martin a Viki udělají rozhovory s paní sekretářkou a nějakou paní kuchařkou (rozhovor může 

být zveřejněn na nástěnce ŽP, případně ve školním časopisu) 

 

 

Dotazy žáků: 

- Je opět v plánu cvičení pro případ teroristického útoku? – tuto informaci zná pouze vedení 

školy, jedná se o cvičení, tzn. že o něm nikdo dopředu není informován.  

 

Úkoly do příště 

- Jak se žije s postižením – projekt pro 3.B – uskuteční se 29. května 

- Martin a Viki udělají rozhovory s paní sekretářkou a nějakou paní kuchařkou  

 

 

 

 

Další zasedání:  podle potřeby 

 


